

12/07/ 2018

٢٠١٨/٠٧/١٢

Mr. Hasan Abdulrahman Al Serkal  
Executive Vice President, Chief Operations Officer  
Head of Operations Division  
Dubai Financial Market

عناية السيد/ حسن عبدالرحمن السركال  
نائب الرئيس التنفيذي، الرئيس التنفيذي للعمليات  
رئيس قسم العمليات  
سوق دبي المالي

**Final Approval of Insurance Authority on the  
Acquisition of Al Hilal Takaful**

**الموافقة النهائية لهيئة التأمين بشأن الاستحواذ على  
شركة تكافل الهلال ش.م.ع**  
السيد المحترم ،،

Dear Sir,

In Reference to the above-mentioned subject and our previous disclosures on the same, we hereby inform you that Takaful Emarat Insurance PSC obtained the Final approval from the Insurance Authority on acquisition of all shares of Al Hilal Takaful PSC.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، و لاحقاً لأفصاحاتنا السابقة بهذا الخصوص ، نحيطكم علماً بأن شركة تكافل الامارات - تأمين (ش.م.ع) قد حصلت على موافقة هيئة التأمين النهائية لاتمام الاستحواذ على كامل أسهم شركة تكافل الهلال ش.م.ع


Please note that Takaful Emarat is in the process of finalizing the necessary procedures and documentation required for the completion of the acquisition.

هذا ويرجى التفضل بالعلم بأن شركة تكافل الامارات قد باشرت في استكمال الإجراءات والمستندات اللازمة لاتمام عملية الاستحواذ.

We will update the market upon the transfer of ownership and completion of the acquisition.

وسيتم الإفصاح مباشرة للسوق حال نقل الملكية و اتمام عملية الاستحواذ.

Best regards,



Salman Qureshi  
Senior Compliance Manager



مع أطيب التحيات،

سلمان قريشي  
مدير أول الامتثال

